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Name: Ibtihal Mohammed Abdulaziz Furaih
Nationality: Saudi Arabia

Action: Lecturer at King Saud University
Address: East Riyadh (College of Applied Studies and Community Service)

Second Floor Office 112
ealfuraih@ksu.edu.sa

Education:
Degree (BA) Education Preschool ((kindergartens))

From King Saud University College of Education _ Riyadh
At the end of the first quarter of the academic year 1429/1430 AH

Courses:
* Holds a certificate endorsed by the Saudi Commission for specialties in mental
skills course to teach thinking for our children. D. Fulfillment Tgel 28-12 - 2009
* Attendance Certificate of reassuring Medical Center motmaaenah raising your

children with d. Inspiring Aharaki 01/03/2010
* Approved certificate from the Academy to re-balance the global human - London

and also approved by the General Organization for Technical and Vocational Training
in the analysis of adults with graphics d. Abdulrahman al-Quraishi in the history of 7

& 08/03/2010
* Certificate of Attendance scientific meeting entitled I deal with your anger, held at

reassuring Medical Center on 27/12/2009.
* Participate in the induction program for the social security system and held at the
headquarters of the Council of Saudi Chambers during the period from 6 & 7 - 6 -

2010
* Has been appointed Kmtaaona at King Saud University dated 02.11.1431 for a

period of one year, the first quarter of 1431-1432 e for three kindergarten specialty
materials (Article trends in child-rearing (two hours), material of the Child in Islam

(two hours), Article entrance in kindergarten (three hours)).
* And also the second quarter of this year 1432 for three articles (Article kindergarten

curriculum (hours) Material Educational Sociology (hours) socialization (three hours))
* The title role (the basics of e-learning management system - Blackboard) held in

King Saud University 2012
* The title role (evaluation and tests using the Department of Education e-mail) held

in King Saud University 2012
* Course entitled (the use of smart halls) held in King Saud University 2012

* To join the committee quality and development at King Saud University in the first
quarter 2012
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حيرفلا زيزعلادبع دمحم لاهتبا :مسالا
هيدوعس :ةيسنجلا

دوعس كلملا ةعماجب ةديعم:لمعلا
(عمتجملا ةمدخو ةيقيبطتلا تاساردلا ةيلك) ضايرلا قرش:ناونعلا

112بتكم يناثلا رودلا
ealfuraih@ksu.edu.sa

:ميلعتلا
((لافطأ ضاير)) ةيئادتبالا ةلحرملا لبق ام ميلعت (سويرولاكب)ةيعماج ةداهش
ضايرلا_ةيبرتلا ةيلك _دوعس كلملا ةعماج نم
5   لصأ نم   4,13  يمكارت لدعمو ًادج ديج ريدقتب
ـه1429/1430 يعماجلا ماعلل لوألا لصفلا ةياهن يف

:تارودلا
ميلعتل ةيسفنلا تاراهملا ةرود يف تاصصختلل ةيدوعسلا ةئيهلا نم ةدمتعم ةداهش ىلع ةلصاح*
2009 -12-28    خيرات يف لجطلا ءافو.د عم.انلافطأل ريكفتلا
مهلم.د عم كئانبأ ةيبرتب عتمتست فيك يملعلا ءاقللا يف يبطلا ةنئمطم زكرم نم روضح ةداهش*
   2010-1-3     خيرات يف يكارحلا
لبق نم اضيأ ةدمتعملاو ندنل – يرشبلا نازتالا ةداعإل ةيملاعلا ةيميداكألا نم ةدمتعم ةداهش *
يشيرقلا نمحرلادبع.د عم رابكلا تاموسر ليلحت يف  ينهملاو ينقتلا بيردتلل ةماعلا ةسسؤملا
  2010-3-8&7    خيرات  يف
خيراتب يبطلا ةنئمطم زكرم يف دقعنملا كبضغ عم يلماعت ناونعب يملعلا ءاقللا روضح ةداهش*
.م27/12/2009
فرغلا سلجم رقمب دقعنملاو ةيعامتجالا تانيمأتلا ماظنل يفيرعتلا جمانربلا يف ةكراشم*
2010 -6 -7&6 نم ةرتفلا لالخ ةيدوعسلا
لوألا لصفلا ,ةنس ةدمل  ـه2/11/1431 خيراتب دوعس كلملا ةعماج يف ةنواعتمك ينيعت مت دقو*
ةيبرت يف ةثيدح تاهاجتا ةدام)لافطأ ضاير صصخت داوم ثالثل ـه1432-1431 ماع نم
ثالث)لافطألا ضاير يف لخدم ةدام , (ناتعاس)مالسإلا يف لفطلا ةدام ,(ناتعاس) لافطألا
.((تاعاس
+ (ناتعاس) لافطأ ضاير جهانم ةدام) داوم ثالثل ـه1432 ماعلا اذهل يناثلا لصفلا اضيأو*
((تاعاس ثالث)ةيعامتجالا ةئشنتلا + (ناتعاس)يوبرتلا عامتجا ملع ةدام
كلملا ةعماج يف ةماقملا (دروب كالبلا-ينورتكلالا ميلعتلا ةرادإ ماظن تايساسأ) ناونعب هرود*
2012 دوعس
يف ةماقملا(ينورتكلالا ميلعتلا ةرادإ مادختساب ةينورتكلإلا ترابتخالاو مييقتلا)ناونعب هرود*
2012 دوعس كلملا ةعماج
2012 دوعس كلملا ةعماج يف ةماقملا(ةيكذلا تاعاقلا مادختسا)ناونعب ةرود *
2012 لوألا لصفلا يف دوعس كلملا ةعماج يف ريوطتلاو ةدوجلا ةنجل ىلا مامضنالا*
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